
Beantwoording technische vraag nav vooronde 22 september 2020, scenario-onderzoek 
milieustraten gemeente Overbetuwe:

Tijdens de voorronde van 22 september jl. deed wethouder Horsthuis-Tangelder de 
toezegging schriftelijk te zullen informeren over de op basis van de afvalpas verzamelde 
gegevens over de bezoeken aan de milieustraat. Oa ivm de discussie over Andelst.

Met deze email willen we graag antwoord geven op de gestelde vraag van de fractie BOB.

Op dit moment en dus in tijde van het coronavirus turven we alleen de bezoekersaantallen en 
controleren we of bezoekers de milieupas bij zich hebben (zonder registratie met de PDA). Voor de 
coronacrisis gebruikte we de PDA voor de registratie. Die registratie omhelst alleen het aantal 
bezoekers op de beide milieustraten, dus niet de registratie van de afvalstromen. De registratie van 
deze afvalstromen doen we achteraf door de diverse afvalstromen weg te brengen naar de 
eindverwerkers. 
Na de coronacrisis willen we naast het aantal bezoeken ook de afvalstromen in beeld te brengen. 
Deze stromen worden door de depothouders ingeschat in volume (geen weegbrug aanwezig) ¼ m2, ½ 
m2, etc. Alle betaalde stromen worden afzonderlijk geregistreerd en ook alle gratis stromen worden 
dan geregistreerd onder “gratis”, zodat we meer zicht krijgen op de afvalstromen. We zijn nu achter 
de schermen alles aan het klaar zetten, alleen zullen we hierin ook moeten kijken hoe we de 
coronamaatregelen hierin kunnen waarborgen met het “contactmoment” via de PDA. 

In het nadere onderzoek naar een circulair ambachtscentrum gaan we de gegevens van de beide 
milieustraten, nader inventariseren en analyseren. Daarbij zullen we ook een toekomstverwachting 
op moeten nemen. Gezien de ontwikkelingen op het gebied van de diverse afvalstromen moeten we 
dat nauwlettend in de gaten houden. 


